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Notulen van de hoofdbestuursveroad-erinq van 22 mei 19?8r_Ïolhuis 13-09

Aanrrrezig:de heren Han Franken, lJim Zegers, Frans v.d.Heyden, PauI Lecluset
Gerard Francissen, Karel Dingelhoff,, Simon Kersten en lÏevr.An
van der Zu.laan.

Afurezig lde heer Jan Eigenhuysen.

De verqadering rrlordt om 20.15 u door Han Franken geopend en daar er
geen agenda ulas, toordt deze a1s volgt nog samengesteld:

1. Notulen
2. Post en mededelingen
3. Ledenvergadering
4. Jubileum
5. Vergaderschema

6. Klubhuis
7. Introduktieboekje
8. Voorbereiding nieutrle seizoen
9. Rondvraag.

AIs reaktie op punt 3 van de notulen \ran de vorige uergadering r,lordt
gezegd dat korfbal een uitnodiging van de sektie gymnastiek heeft ont-
vangen om op 30 mei a.s. bij de vergadering aanulezig te ziJn.
Frans v.d. Heyden verklaart nogmaals dat er absoluut niet geronseld
uordt, niet bij gym en ook niet biJ andare korfbalverenigingen. ldim
Zegers zegt dat de sektie gym toch vindt dat er geen reklame gemaakt
mag uorden op de gymlessen.
Er zijn verder geen opmerkingen over de notulen.

Brief van Vrouulenprojekt de Spin. Deze organiseerde een open dag. Hier
is echter niet op gereageerd.
Kasverslag Honkbal.
Notulen gym-vergadering
0p de diverse aanvragen bij de Sportstichting Ís nog geen reaktle ge-
k omen.
trJim Zegers rrril Ln de sektie gym de mogelijkheden verder bespreken van
een hele avond zaal huren in de [lshof College, zodat er misschien in
de sporthal Neerbosch-0ost ruimte zou kunnen komen voor korfbal. Simon
Kersten zegt dat dÍt al min of meer door de Sportstichtlng is gesuggereerd.

IovoÍno de re[iniekommissie vraagt Kare1 Dingelhoff of er niet een lid biJ
kan die ook heden ten dage nog 1id ls. Er kan gevraagd uorden of de kom-
missie er geen bezulaar tegen heeft. In overleg uordt besloten dit te
Iaten rusten tot na de vakantie.
Betreffende de statuten stelt Karel Dingelhoff voor om te ulachten tot
elke sektie zijn elgen huishoudeliJk regel-ementklaar heeft, zodat al-les
bij elkaar gebundeld kan ulorden. Deze kunnen dan na de vakantie rLrorden
afgeuerkt. Han Franken zal kontakt opnemen met de notaris om te be-
spreken hoe de zaak orntrent de statuten verder moet lopen.
Han Franken vraagt aan Simon Kersten of er enig inzicht in het financieel
overzicht kan komen, b.v. het jubileum. Gevraagd ulordt uat er gedaan moet
uorden met het positieve sa1do. t/Lm Zegers stelt voor dit over de ver-
schilLende sekties te verdelen. Ívlen ulil hiermede nog even uachten, ter-
ttijl in die tussentiJd de verschillende uensen van de sekties naar voren
kunnen komen. Simon Kersten uil graag in verband met de uitbreiding van
bestuur en sektie korfbal dat er een type-maehine bij komt. Dit uordt
akkoord bevonden. 0p de volgende vergadering za1 er gesproken rirorden over
de verdeling van het positieve jubil-eurn-saldo en de verschilfende ulensen
van de sekties.
De gelden staan momenteel op een plus-en een ster-rekening, zodat een
maximale rente verkregen kan ulorden.
Uan het geld van de reiinie-kommissie ziJn verschillende uitgaven gedaan,
zoals een typa-machine en een koffiezetapparaat. Simon Kersten zal
hierover de heer Peter Aartsen benaderen. Er zou + Í 350r- over zijn.
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Karel Dingelhoff zou hiervoor graag een vrLeskistje kopen voor het
klubhuis. Hij gaat vast informeren naar de kosten.
Ook de Stichting Levensmorgen mag men niet uit het oog verliezen. Het
zou nuttiq zijn als men hen enige klubhuisplannen zou kunnen tonen.
Voor de renteloze leningen is men het er over eens dat er meer publici-
teit moet komen, ook a1 zal een en ander beslist beter gaan lopen
als er eenmaa] met de bourrl is gestart. Gevraagd rilordt of iedereen ulat
goede akties hiervoor uril bedenken. lYlet de heer Jan Sch6l-s zal gesproken
ulorden over een te maken bouuplan etc. Voor het klubhuis is er verder
noq een venti.Iator en een ulasbakje nodig. Han Franken heeft nog een
ventiLator en biedt deze aan.
Uerder stelt Simon Kersten uoor om een regeling te treffen voor de
konsumpties die gebruikt rrlorden door div. teams en scheidsrechters
van korfbal- en honkbal. Er uordt afgesproken per jaar een onderlinge
afrekening te maken, zodat aan het eind van het seizoen een overaenge-
komen bedrag ulordt verrekend.

4. Voor de sportmiddag op 27 neí in sporthal Hengstdal is alles gereEe1d,
vertelt LJim Zegers.

6.

Voor de avond veruacht men dat er roet in het eten gegooid r,iordt door
de uitzending van de voetbaluledstrijd Barcelona- Ajax op de teleuisie.
Het bezoekersaantal zaL daardoor tot 10.30 u ueI erg gering kunnen zijn.
Verder uordt er afgesproken dat men tÍjdens deze avond konsumptiebonnen
zal verkopen voor de pri js van J 1r-, zodat alle Leden een reduktie
krijgen van;l 0r35. Bovendien zal de vereniging zorgen voor bitterbal-len
en kaas. Eb zullen uat zotte prijzen u;orden bedacht en uitgereikt aan
de opvallendste sportievelingen van die middag.

Vergader-schema: Hoofdbestuursvgrgadering! Ha. 21-8, flla. 2-1 0r lvla.13-1 1,
en lvla. 11-12.

Ledenvergadering : 16-10.

Het klubhuis is reeds besproken in punt 3.

Het inLroduktieboekje zal iets uitgebreid ulorden irv.ffi. de nieuule sektie
korfbaL. Iedere sektie moet eind mei zijn tekst gereed hebben, zodat de-
ze teksten binnen zijn als de redaktle zijn vergadering vaststelt.
Han Franken zal met de heer Flkkert spreken over uitsLuitsel van de
verzonden aanvragen over akkomodatie aan de Sportstichtinq, zodat een en
ander nog in het introduktieboekje vermeld kan worden.

Badmington gaat nu kompetitie spelen, er hebben zich 12 mensen opgegeven.
Aan de jeuqd is nog niets gedaan; zij urillen zeker zijn dat de juiste
mensen er ziJn om deze jeugd op te vangen. Er gaan half augustus kranten-
publikaties komen omdat ei.nd augustus het seizoen begint,
1 oktober bestaat de sekLÍe 25 jaar, in verband daarmede het lïarieken van
Nieumeghen toernooi en daarna zijn er plannen voor een rekreanten toer-
nooi. Zij gaan meer rek.Lame maken voor de basisleden. Verder uJas er een
klaeht over het onregelmatig open zijn van de kantine in Hengstdal. Dit
gaat leden kosten" Paul- Lecluse zal zelf eens met de beheerder gaan
praten. In de flshof College zal er geen kantine zijn.
Korfbal is volop bezig met voorbereidingen. Zij hebben een beheerskom-
missie ingesteld voob materialen en taakverdeling. I.v.rTrr het 75-jarig
bestaan van de Korfbalbond uillen zij ook nog iets doen, maar zij
uleten nog niet precies hoe. Zij hebben een sticker onLulorpen, die
voor iedere sektie apart te gebruiken is in het kader van hun eigen
sport. [ïen stelt voor fotocopieën te maken en naar elke sektie te sturen.
0p hun reaktie zal dan uorden geulacht.
Gymnastiek loopt goedrzit vol met aktiviteiten.
Honkbal maakt seizoen af, uerken naa! kampioenschap toe.
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Uostbal moet het ledenaantal op peil brengen. ZLJ uilLen echter niet meer
dan 16 leden hebben, omdat zij geen akkomodatie genoeg hebbgnr

9. bjin Zegers vraagt nog enLge assiatEntie voor de verenigingskampioenschap-
pen,rop 4 junl en krijgt deze yia Ria en Slomon Kersten.
Karel Dingelhoff vraagt aandacht voor het honkbalveld. Oit wordt opgano-
men met de Sportstichting. Dit is ulel oolt toegezegd, ÍnaaE nog nLet gebeurd.

Er uaren verder gBBn uragen mBBr, u,aarna de vergadering haaetig on
12.OO u uordt gesloten.

Sekretareese

An van der ZuaaR


